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Kuullaan järjestöjen ja Lapin hyvinvointialueen kuulumiset.  
 

Päätösehdotus Merkittiin tiedoksi 
  
Päätös Tarja Impiö kertoi koulupuolen kuulumisista. Erityislapsille suunnattu 

4h:n projektirahoituksella järjestämä kerho on ollut mieluinen ja sille 
toivottiin jatkoa. Toiminta-aloittain opiskelevia oppilaita on ollut 
integroituna yläkoulun ryhmiin mahdollisuuksien mukaan ja tästä on 
saatu hyvää palautetta. 
 
Kirsti Kaikkonen kertoi Laphan kuulumisia ja muistutti 
vammaisneuvostojen työn tärkeydestä asioiden edistämiseksi.  
 
Anna-Maija Österberg kertoi, että kehitysvammaisten tuki ry on 
saanut Stea-rahoitusta, jonka turvin jatketaan syksyllä "kohtaa mut"-
kahvilan toimintaa.  
 
Raimo Kivilahti kertoi, että invalidiliiton toiminta on piristymässä 
hiljaisempien korona-vuosien jälkeen.  
 
Merkittiin tiedoksi. 

 
 


